

## Table of Contents 1/19

<i>No deal</i> – dr Krystian Szudya.....	9
<b>Technology of Growth</b>	
Problem with second and third flushes. Biodegradation and biostimulation. - dr Nikodem Sakson .....	11
Solar installation – a myth or an effective way to reduce electricity bills? Interview with Maciej Borowiak from the Brewa company.....	17
To accelerate or delay the cultivation, that is the question! – Wojciech Konieczny .....	2
<b>Protection of Mushrooms</b>	
Bacteria that cause <i>Verticillium</i> and <i>Mycogone</i> in champignons – dr. inż. Joanna Szumigaj-Tarowska.....	25
<b>Economy of production and legal aspects</b>	
The prices of mushrooms – mgr Grażyna Stepka .....	28
Polish export of fresh and processed champignons in 2014-2018 – Tomasz Smoleński .....	34
The structure and size of mushroom farms in Poland in 2002-2018 – Tomasz Smoleński .....	40
Advertising instead of the promotion – Maciej Spychał .....	44
Amendments to the Code of Commercial Companies – Piotr Tosik.....	47
Securing the company in the event of the entrepreneur's death – Ewa Stec-Janeta, Mateusz Wypyszyński .....	51
The Polish stand at Dutch Mushroom Days 2019 .....	62
<b>Pleurotus and other mushrooms</b>	
Ventilation in the cultivation of oyster mushrooms – Maciej Grzeszek .....	66
The possibilities of curative use of Shiitake in accordance to the latest scientific researches - Iwona Gola-Siwulska, professor Marek Siwulski, professor Krzysztof Sobieralski .....	71
<b>Miscellaneous Information from Industry</b>	
Great dishes from mushrooms – Iwona Gola-Siwulska.....	76
Miscellaneous Information from Industry – Grażyna Stepka .....	78
Business conference – Chodów and Grodzisk Wlkp.....	80
Fruitlogistica 2019, Berlin.....	98

## Содержимое 1/19

Ничего с этого не будет - доктор Крестьян Шудыга.....	9
<b>Технология выращивания</b>	
Проблема со второй и третьей волной. Биодеградация и биостимуляция. – доктор Никодем Саксон.....	11
Солнечные установки – миф или эффективный способ снижения счета за электроэнергию. Интервью с Мацеєм Боровяком из коопмпании Брева .....	17
Ускорить или задержать производство, вот в чём вопрос? – Войцех Конечны .....	20
<b>Защита шампиньонов</b>	
Бактерии которые вызывают гниль (Вертициллиум и Мыкогоне) шампиньонов – доктор Йоанна Шумигай-Тарновска.....	25
<b>Экономика производства и юридические аспекты</b>	
Цена шампиньонов – Гражина Стэмпка.....	28
Польский экспорт свежих и переработанных шампиньонов в годах 2014-2018 –Томаш Смоленски .....	34
Структура и величина ферм производящих шампиньоны в Польше в годах 2002-2018 – Томаш Смоленски.....	40
Реклама в место продвижения – Мацей Спычал .....	44
Изменения в Кодексе Коммерческих Компаний – Пиотр Тосик.....	47
Обеспечение безопасности компании на случай смерти предпринимателя – Ева Стэц-Янета, Матеуш Выпышински.....	51
Польский стенд на Dutch Mushroom Days 2019 .....	62
<b>Вешенка и другие грибы</b>	
Вентиляция в производстве вешенки – Мацей Гжешек .....	66
Возможности лечебного использования Шитаке в соответствии с новейшими научными исследованиями – Ивона Голяк-Сивульска, профессор Марек Сивульски, профессор Кшыштоф Соберальски .....	71
<b>Разнообразные информации из индустрии</b>	
Замечательные блюда с грибами – Ивона Голя-Сивульска .....	76
Разнообразные информации из индустрии - Гражина Стэмпка .....	78
Бизнесовая конференция, Ходув и Гродзиск Велькопольски.....	80
Фрутлогистика Берлин 2019.....	98